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HANDIKAPPRÅDET VID TRAFIK- OCH 
RENHÅLLNINGSNÄMNDEN  
OCH STOCKHOLMS STADS  
PARKERINGS AB 

 

  

PROTOKOLL             7 /2010 
 

Sammanträdesdag   
     

Torsdagen den 19 augusti 

2010 

kl 15.00-17.00  
 

    

 

  

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ken Gammelgård Yvonne Holmberg  

 

 

Närvarande: 

ordföranden  Ken Gammelgård DHR 

vice ordförande  Lasse Gustafsson     HSO/NHR 

       

Ledamöter  Ewa Ström HSO/HRF 

                                 Dagny Mörk SRF 

   Gunnar Slätt  HSO/FHDBF 

   Anders Carlsson  HSO/RTP- 

     StS  

   Yvonne Holmberg   HSO/Astma  

och Allergi 

     

   

Närvarade tjänstemän: 

Ingegerd Forss 

Rudolf Eckes 

  

 

§  1 Fastställande av dagordning 
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Efter tillägg under punkten övriga frågor godkänns 

dagordningen.  

 

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkänner protokoll nr6/2010 och lägger det till 

handlingarna. 

 

§ 3 Justering av dagens protokoll 

Rådet utser Yvonne att tillsammans med ordförande 

Ken Gammelgård justera dagens protokoll.  

  

§ 4 Lokalernas tillgänglighet 

 Rådet kan idag ta del av ny digital 

 hörselutrustningen.  

 

§ 5 Inkomna protokoll och skrivelser 

 

 Inkomna protokollsutdrag från trafik och 

 renhållningsnämnden som svar på rådets inlägg i 

 följande frågor: 

 

 Inpasseringssystem till stadens 

 återvinningscentraler: Rådet har i sin skrivelse till 

 nämnden belyst att personer med 

 funktionsnedsättningar och som inte själva kan 

 transportera sina grovsopor ska ges möjlighet att 

 lämna genom någon form av hämtservice. Rådet kan 

 konstatera att nämnden inte tagit till sig av rådets 

 synpunkter.  

  

 Vinterväghållning: Rådet har i sin skrivelse, 

 angående vinterväghållning, konstaterat att det saknas 

 konkreta åtgärder för hur man ska komma till rätt med 
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 problemen vid snöskottning. Det  gäller exempelvis de 

 svårigheter som uppstår vid övergångsställen då man 

 lägger snöhögar så stora att det inte går att komma 

 fram till signalstolpen. Rådet är förhoppningsfullt över 

 den kommunikationen som tjänsteutlåtandet hänvisar 

 till. Detta att man haft med rådet i diskussioner och att 

 förslagen till förbättringar av arbetsrutiner ska leda till 

 framsteg i snöröjningen kommande år. 

 

 Införande av gågatebestämmelser: 

 Rådet kan konstatera att i tidigare omvandlingar av

 gågator har gångbanor lämnats kvar i oförändrat skick. 

 Trottoarer har inte längre någon funktion när hela 

 vägen och gåbanor blivit gågata. I flera fall används 

 trottoarerna till uteserveringar och då riskerar 

 rullstolsburna hamna rätt in i dessa utan kunna ta sig 

 därifrån då trottoarkanterna är för höga. Rådet 

 önskar att gatunivån höjs till samma nivå som 

 trottoarerna och allra helst att nivån höjs till den nivå 

 där de flesta butiker och fastigheter ligger. Rådet kan 

 konstatera att nämnden inte tagit till sig  synpunkter. 

 

 Protokollsutdrag från Stadsbyggnadsnämndens 

 och exploateringsnämndens handikappråd. 

 Gällande hissförbindelser mellan Hammarbysjöstad 

 och Skansbron. Rådet beslutar kalla tjänstemän i 

 frågan till kommande råd. 

 

 Protokoll 

 

 Minnesanteckningar från rådets möte med trafik- och 

 renhållnings nämnden den 18 maj läggs till 

 handlingarna. 
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 Kommunstyrelsens handikappråd nr 5/2010 läggs till 

 handlingarna 

 

 Stadsbyggnadsnämndens och exploateringsnämndens 

 handikappråd.  

 

 Skrivelser  

 

 Svar på skrivelse om tillgänglighet till Södersjukhuset 

 på Ringvägen. Rådet besluter att skicka skrivelsen och 

 svaret till Locums styrelse.  

 

 Svar på skrivelse om hörseltekniskutrustning från 

 fastighetskontoret samt från trafik- och 

 renhållningskontorets tillgänglighetsprojekt. Rådet ser 

 det positivt det som är gjort men konstaterar att det 

 finns mer kvar att göra. 

  

 Svar på skrivelse om uppställningsplatser för 

 lånecyklar från trafikkontoret, läggs till handlingarna. 

 

§ 6 Remisser 

 Inkomna remisser behandlade av ordföranden, inga 

 vid dagens sammanträde 

 

§ 7 Trafik- och renhållningsnämnden 

    Protokoll 6/2010, läggs till handlingarna 

 

 Föredragningslista till sammanträdet till den 31 

 augusti 2010. Handläggare kallad till dagens 

 sammanträde angående ärende; 

 17 Ombyggnad av  parkeringsautomater  
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§ 8  Stockholms stads parkerings AB 

 Inkomna handlingar till sammanträdet den 16 juni 

 2010, läggs till handlingarna. 

 

§ 9  15.15 Ombyggnad av parkeringsautomater 

 Rådet informeras om den förändring man nu gör då 

 det gäller betalsystem i parkeringsautomater. 

 Automaterna ska göras om från magnetremsa till 

 chipsystem. Det är bankerna som kräver detta då 

 chippet betraktas som säkrare än magnetremsan. Detta 

 arbete räknas vara färdigt i slutet av juni 2011. 

 Trafikkontoret fortsätter att arbeta vidare på 

 alternativa betalsystem så som betalning via 

 mobiltelefon. Rådet ser framemot att man utvecklar 

 systemen som gör att man inte behöver nå 

 automaterna.  

 

  Föredragande tjänsteman Rudolf Eckes 

 

§ 10 Rådets interna frågor 

 Ewa Ström påminner om att det snart är ny 

 nomineringsperiod till handikappråden och att det är 

 dags att säga till sina föreningar om man vill stå kvar. 

 

§11 Rapporter 

  Inga rapporter 
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§ 11 Övriga information och frågor                                                             

 Handikapprådet har avtackat Lars Cedergrund i 

 samband med att han slutade sin tjänst.   

 Rådet lyfter frågan angående Spårvagnar och uttrycker 

 sin oro över hur det ska bli. Rådet beslutar att bjuda in 

 Sls samverkansråd till ett möte angående spårvägen.  

 

 Ingegerd Forss informerar om att Trafik - och 

 renhållningsnämndens ordförande Ulla Hamilton 

 inviger parken i Spånga by torsdagen den 26 augusti 

 2010 kl 15.00. 

 

 Trafik- och renhållningsnämndens förvaltningschef 

 Magdalena Bosson kommer till rådets sammanträde 

 den 7 december.  

 

   

  Vid protokollet 

 

 

  Eva Olofsson    


